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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Door een oplettende inwoner werden wij getipt over een aflevering van het tv-programma Pointer van

afgelopen maandag 8 februari. Dit is de eerste van twee afleveringen over de recycling van

ingezameld plastic. Het programma schetst een zeer schokkend verhaal.

Uit de aflevering van Pointer blijkt dat veel plastic afval van huishoudens uit te veel verschillende

soorten plastic bestaat, waardoor het niet goed gerecycled kan worden in Nederland. Het is dan te

duur om het in Nederland te scheiden. Zelfs als het soms slechts voor een klein deel niet van de

gewenste hoge recycle-kwaliteit is. Deze partijen plastic worden dan in zijn geheel verbrand. Of
verscheept naar Aziatische landen voor'verdere recycling'.

Zo heeft Nederland in 20'19 vele miljoenen kilo's plastic afual naar landen als lndonesië, Maleisië,

lndia en Vietnam verscheept. Beelden van de plastic verwerking stromen aldaar zijn ronduit

schokkend. Ze verdienen zeker niet de term recycling. Er is sprake van totaal onveilige en ongezonde

werksituaties tot plastic-gruis dumpingen en andere milieudelicten. Er is sprake van openlucht

verbranding in de nabijheid van mensen, terwijl er overduidelijk schadelijke en giftige stoffen

vrijkomen bij de verbranding.

Helaas maakte Pointer duidelijk dat er'handel zit'in vuil plastic; een verdienmodelwaarbij ook

schimmige partijen betrokken zijn. Er zijn wel inspecties van recycle-fabrieken in Aziatische landen,

maar die zijn makkelijk te omzeilen. Ook zijn de inspecties door Europese partijen ogenschijnlijk

makkelijk te foppen, door bijvoorbeeld het gebruik van illegale fabrieken naast de te inspecteren

fabrieken. De lnspectie Leefomgeving en Transport (lLT) geeft in het programma aan niet alles te

kunnen controleren.

Wij hebben hierover de volgende vragen voor het college:

2.

a)

b)

c)

d)

e)

Heeft u het programma Pointer gezien? Zo niel, dan willen wij u nadrukkelijk verzoeken een

half uur hieraan te besteden en aanstaande maandag aflevering twee te bekijken.

Wat weet het college van onze plastic afual stromen?
Welke Nederlandse bedrijven zijn hierbij betrokken?

Hoe veel procent van ons ingezameld plastic wordt verbrand?

Hoe veel procent van ons ingezameld plastic wordt verscheept naar andere landen?

Welke buitenlandse bedrijven zijn hierbij betrokken?

Hoe staat het met de vergunningen van alle betrokken bedrijven?



f) Kan de wethouder met zekerheid zeggen dat het Roosendaalse ingezameld plastic afual
milieutechnisch verantwoord wordt gerecycled?

S) Kan de wethouder met zekerheid zeggen dat er geen ingezameld Roosendaals plastic in
illegale fabrieken, of erger, elders op de wereld wordt verwerkt of terechtkomt?

Namens de fractie van VLP,

Alex Raggers



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Ja. Er wordt aan het begin van de aflevering duidelijk gezegd dat het plastic afval van bedrijven

betreft, en niet van huishoudens.

2a. Sortering van het PBD uit Roosendaalgeschiedt bijde sortering van SUEZ in Rofterdam. Dit is

geregeld in een aanbesteding van Midwaste, waar Saver aan heeft deelgenomen.

b. 15 tot 20o/o van het ingezamelde PBD is te vervuild, niet recyclebaar of restafual. Dit wordt verbrand

c. Navraag bij Midwaste wijst uit dat recycling van het Roosendaalse verpakkingsplastic voor het

grootste deel plaats vindt in Nederland en Duitsland. Exacte percentages zijn niet bekend. Voor zover

bekend bij Midwaste wordt al het plastic afual binnen Europa gesorteerd en gerecycled.

d. Dit is niet bekend. De verantwoordelijkheid van de gemeente stopt na het aanleveren van de

plastic verpakkingen aan SUEZ. Zie ook het antwoord op vraag c.

e. Zie het antwoord op vraag d.

f. Dit is niet met 100% zekerheid te zeggen. De gemeente heeft geen zicht op de totale keten van A

totZ.Zie ook het antwoord op vragen c en d.

g. Dit is niet met 100% zekerheid te zeggen. De gemeente heeft geen zicht op de totale keten van A

totZ.Zie ook het antwoord op vragen c en d.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders va
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